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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-20 
Rijeka, 29. prosinca 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 8. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

8. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 29. prosinca 2023. godine (petak) u 17:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Biserka Perman, članica VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje financijskog plana i plana rada MO Sveti Nikola za 2024. godine 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 7. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Usvajanje financijskog plana i plana rada MO Sveti Nikola za 2024. godinu 
 
Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher predložio je da se usvoje Programi rada za 2024.g. Oni su 
predloženi u lipnju ove godine. U međuvremenu je o njima odlučivalo povjerenstvo i dalo pozitivno 
mišljenje pa stoga predlaže njihovo konačno usvajanje. 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili s prijedlogom predsjednika i 
usvojili Program rada VMO Sveti Nikola za 2024. godinu i financijski plan za 2024. godinu 
 
AD 2 Dopisi građana 
 

 Mjesni odbor je zaprimio očitovanje nadležnog Upravnog odjela za komunalni sustav i promet 
u vezi izgradnje dodatnih parkirnih mjesta u blizini ulica Liburnijske, Zvonimirove i Ivana 
Matetića Ronjgova u kome se, među ostalim navodi da izgradnja parkirališta predstavlja 
razvojni zahvat, te je potrebno ishoditi sve potrebne dozvole za gradnju. Prije svih radnji 
neophodno je uskladiti prostorno-plansku dokumentaciju spomenutog područja. 

 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća primili su informaciju na znanje 
 

 Mjesni odbor je zaprimio upit stanara u vezi uklonjenog stabla sa parkirališta u Kršinićevoj 
ulici te odgovor nadležne službe da se radi o samoniklom stablu koje ugrožava stabilnost 
potpornog zida te može uslijed loma grana ugroziti korisnike parkirališta. 

Zaključak: Prisutni članovi vijeća primili su informaciju na znanje 
 

 Mjesni odbor zaprimio upit stanara o uređenju okoliša Liburnijske 8 na koji je odgovoreno da 
se zahvati uređenja okoliša mogu predložiti u 2024. godini kroz male komunalne akcije a da 
se u prosincu aktualna lista više ne može dopunjavati. 

Zaključak: Prisutni članovi vijeća primili su informaciju na znanje 
 

 Mjesni odbor zaprimio je zahtjev za sanaciju udarne rupe na kolniku Crnčićeve ulice kod 
kućnog broj 3. Zahtjev je proslijeđen u Rijeka –plus, te je zaprimljeno očitovanje da će rupu 
što hitnije sanirati putem redovnog održavanja nerazvrstanih cesta 

 

AD 3  Razno 
 

 Svi članovi Vijeća su izrazili zadovoljstvo da je nakon dužeg vremena rad Vijeća nastavljen 
u sjedištu MO Sveti Nikola uz napomenu da je potrebno urediti sanitarni čvor pregrađivanjem 
(za oba spola posebno) te je potrebno osim dvorane i prostora tajništva još jedna pomoćna 
prostorija u kojoj bi se smjestio frižider, ormar te prostor klimatizirao. Postojeće spremište 
nema prozora, niti bilo kakve mogućnosti ventilacije, vrlo j vlažno stoga nije upotrebljivo za 
smještaj dokumentacije, kao ni drugih stvari koje su potrebne uz realizaciju programskih 
aktivnosti vijeća osim alata, te stolova i stolica ako nisu tapecirane. Prvenstveno se traži 
povratak prostorija koje sada koristi Waldorfska škole (učionica i kancelarija pedagoga) koje 
u s desne strane ulaza u prizemlju. Ukoliko to nije moguće onda izvođenje pregradne stijene 
u dvorani nasuprot ureda tajništva. 
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Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno odlučili da se u Odsjek za mjesnu samoupravu i 
Gradonačelniku uputi pisani zahtjev radi gore navedenih potreba i zatraži očitovanje od 
nadležnih Upravnih odjela o mogućnosti realizacije traženog. 

 

 Član Vijeća g. Dražen Mataja zatražio je da se uputi Rijeka –plusu zahtjev za reguliranjem 
intervala zelenog svjetla na lijevom skretanju iz Ulice Franje Čandeka prema ulici Krnjevo. 
Radi iznimno kratkog vremenskog intervala zelenog svjetla i proslaska svega nekoliko vozila 
na križanju se stvaraju velike gužve i time se blokira istočnije raskrižje Franje Čandeka i 
Antuna Barca. 

 Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su prihvatili prjedlog 
 

 

Sjednica je završila u 19:00 sati.   

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)stranice. 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


